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ایران و جهان ورزش - 

خبــر

امام جمعه بهار:
خوشحالیم یک جوان 

سکان ورزش شهرستان را 
برعهده گرفت

هگمتانه، گروه ورزش: سرپرســت اداره 
ورزش و جوانان شهرستان بهار در نخستین 
روزهای کاری خود بــه همراه کارکنان این 
مجموعه با حجت الاسلام ارزنده امام جمعه 

بهار دیدار کردند.
علیرضا صفی زاده در نخستین روزهای کاری 
خود بــه همراه کارکنان ایــن مجموعه با حجت 

الاسلام ارزنده امام جمعه بهار دیدار کردند.
در ابتــدای این دیدار صفی زاده گزارشــی از 
عملکرد ورزش این شهرســتان ارائه کرد و ضمن 
قدردانی از حمایت های امام جمعه شهرســتان و 
دیگر مسؤولین گفت: خوشبختانه وفاق و همدلی 
خوبی درجهت رشد و توســعه ورزش شهرستان 
وجود دارد و امید اســت با حمایــت امام جمعه 
شهرســتان و سایر مســؤولین بتوانیم در رسالت 

خود موفق عمل کنیم.
در ادامــه امام جمعه بهار با اشــاره به حضور 
جوانان در عرصه های مدیریتی گفت: بدون شک 
یکی از بازوهای توانمند انقلاب اســلامی در 40 
ســاله اخیر حضور پرشــور جوانان در عرصه های 
مختلف دفاعی، اجرایی و مدیریتی بوده است و به 
ثمر رسیدن درخت تنومند انقلاب به دست همین 

جوانان بوده است.
وی افــزود: در طول این 40 ســال هرجا که 
جوانان انقلابی و ولایتمدار حضور داشــتند شاهد 
درخشش و شــور و نشاط بوده ایم و مدیریت های 
جهادی همگی مدیون و مرهــون حضور جوانان 
اســت و خوشــحالیم که یــک جوان بــا انگیزه 
مســؤولیت حوزه ســنگین ورزش و جوانان را بر 

عهده می گیرد.
حجت الاســلام ارزنده با اشــاره به اینکه باید 
به جوانان شــهر توجه ویژه ای شود، افزود: امروز 
جوانــان درگیرمشــکلات زیادی هســتند و هر 
مســوولی که در این زمینه عمداً کوتاهی کند در 

پیشگاه الهی جوابگو خواهد بود.
وی گفــت: روســا و نایب رئیســان هیأتهای 
ورزشــی و در صــدر آنها رئیــس اداره ورزش و 
جوانان در ایجاد شور و نشاط اجتماعی و سلامت 
شــهروندان، مسؤولیت و وظایف سنگینی دارند و 

در این راه نباید از هیچ تلاشی دریغ کنند.

خبــر

عیادت مسوولان از دلاور 
نهاوند کشتی 

هگمتانــه، گــروه ورزش: مســعود 
کمروند پس از کسب عنوان قهرمانی در 
انتخابی جام بیــن المللی جهان پهلوان 
از  تختی دچار خونریــزی و مصدومیت 
ناحیه مهره هایش شــد و همین شدت 
آســیب دیدگی باعث شــد تــا تحت 

بگیرد. قرار  متخصصان  مداوای 
وی دو روز قبل در همدان بســتری شد و 
تحت معالجه قــرار گرفت و مراحل درمانش 

دارد. ادامه  همچنان 
حمیدرضــا یــاری رئیس هیأت کشــتی 
اســتان بــه همــراه رضاییان رئیــس هیأت 
کشتی شهرســتان به محض اطلاع از حضور 
کمرونــد در همدان به عیــادت وی رفتند و 

پیگیری هــای درمانی او را نیز انجام دادند.
ســازنده کشــتی  مربی  کمروند  داریوش 
نهاوند و برادر ارشــد خانواده کشتی کمروند 
با تمجیــد از توجه حمیدرضــا یاری رئیس 
رئیس کشــتی  و رضاییان  اســتان  کشــتی 
آنها را دلگرم  اقدام معنوی  این  شهرســتان، 

دانست. کننده 
وی افزود: توجه به خانواده کشــتی قطعا 
روحیه همدلی و صمیمیت اعضا برای کســب 
موفقیت هــای بیشــتر را دوچندان می کند و 

هستم. آنها  زحمات  قدردان 

سرمربی شهرداری همدان:

ورزشگاهقدسرابهجایتمرینمابهحریفانپاسمیدهند
هگمتانه، گروه ورزش: ســرمربی تیم فوتبال 
شهرداری همدان گفت: در دیدار برابر شهرداری 
آســتارا موقعیت های زیادی را از دست دادیم و 

حداقل در این دیدار باید 3 گل می زدیم.
هادی گل محمدی با اشــاره به تســاوی شهرداری 
همدان در برابر شهرداری آســتارا اظهار کرد: در این 
دیدار از ســوت آغاز مســابقه کاملا تــوپ و میدان را 
در اختیار داشــتیم و بازی روان و بســیار زیبایی را به 
نمایش گذاشــتیم و می توانســتیم در نیمه اول کار را 

تمام کنیم.
وی افزود: در نیمه دوم نیز نبض بازی را در دســت 
گرفته بودیم اما در این نیمه هم موقعیت ها یکی پس 
از دیگری از دســت رفت و تنها توپی که روی دروازه 
ما آمد و برخلاف جریان بــازی به دلیل لغزنده بودن 
زمین گل خوردیم و این گل کار را برای ما سخت کرد.

ســرمربی تیم فوتبال شــهرداری همدان با اشاره 
بــه صحنه های داوری این دیدار گفــت: داور در نیمه 
نخســت یک پنالتی صد در صد را که فیلم آن موجود 
اســت، برای ما نگرفت و به راحتی از کنار آن گذشت 
خیلی جالب اســت چطور تیــم حریف برای ما هجمه 
درســت می کند که داور در این دیدار به سود ما سوت 

زده است.
گل محمدی خاطرنشــان کرد: بعــد از گلی که در 
حوالــی دقیقــه 80 و برخلاف جریان بــازی دریافت 
کردیم باز هم سراســر حمله شــدیم که در وقت های 

اضافــه بازیکن تیم آســتارا در محوطــه جریمه روی 
بازیکن ما خراب شــد و این صحنه پنالتی مســلم بود 

که داور به درستی سوت زد.
وی با اشاره به صحبت های که سرمربی تیم فوتبال 
شهرداری آســتارا بعد از پنالتی انجام داد، بیان کرد: 
من از دوست خوبم آقای اشجاری سرمربی تیم فوتبال 
شــهرداری آستارا گلایه دارم به دلیل فرافکنی که بعد 
از این پنالتی علیه تیــم ما ایجاد کردند و گفتند داور 
پول گرفته و تیم ما را متهم کردند و این صحبت ها در 

کمیته انضباطی قابلیت پیگیری دارد.
سرمربی تیم فوتبال شهرداری همدان عنوان کرد: 
اگر داور می  خواست به نفع ما پنالتی بگیرد به راحتی 
از صحنه پنالتی ما در نیمه نخســت نمی گذشت حتی 
وقتی آقای جمشیدیان صحنه های بازی را دید اذعان 

داشتند که داور از دو پنالتی دیگر ما گذشت.
گل محمدی با بیــان اینکه دروازه بان حریف بارها 
و روی هر صحنــه ای وقت بازی را کشــت، گفت: به 
احترام آقای اشــجاری که عنوان داشتند مصدومیت 
دارد و دنبال وقت کشی نیست اعتراضی نداشتیم پس 
خواهش می کنم روح و سلامت فوتبال و داوران را زیر 

سوال نبریم و به تصمیمات احترام بگذاریم.
وی بــا بیان اینکه در همدان تنها هســتیم، گفت: 
کســی در همدان حتی احوال تیم ما را هم نمی پرسد 
نمی دانم اصلا اعضای شــورای شــهر اطلاع دارند که 
شهرداری در فوتبال تیم داری می کند تنها عضو شورا 

اسلامی شهر حمید بادامی بوده که سراغی از ما گرفته 
است.

ســرمربی تیم فوتبال شهرداری همدان افزود: تا به 
اینجــای کار تنها 20 درصد از قراردادهای اعضای تیم 
پرداخت شده، تیمی که کل اعضای آن از من سرمربی 
کادر فنی و بازیکنان و تدارکات و پزشــکیار تیم، زیر 
یک میلیارد بســته شــده که یکی از 5 تیم کم هزینه 

لیگ دو هستیم.
وی با بیان در شهر خودمان زمین به ما نمی دهند، 
بیــان کرد: ما ســه هفته زمین مناســب برای تمرین 
نداریم و یکــی از عوامل افت تیم نداشــتن تمرینات 

مناسب است.
گل محمــدی خاطرنشــان کرد: ما در ورزشــگاه 
شــهدای قدس که محل بازی های ماســت نتوانستیم 
یک جلسه تمرین کنیم ولی به تیم های که رقیب ما یا 

پاس هستند زمین داده می شود.
سرمربی تیم فوتبال شهرداری همدان با بیان اینکه 
هیچــگاه در دوران مربیگریم بد کســی را نخواســتم 
و دنبــال جایگاه کســی نبودم، بیان کــرد: در دوران 
مدیریت رسول منعم بر دستگاه ورزش استان در فصل 
گذشــته هفته هفتم که احمد جمشــیدیان در پاس 
نتایج مناسبی نگرفته بود با بنده صحبت شد اما قبول 
نکردم و گفتم به این مربــی جوان اعتماد کنید قطعاً 
نتیجه خواهد گرفت که اینگونه شــد و خوشحالم که 

آقای جمشیدیان نتایج خوبی کسب کردند.

گل محمــدی افــزود: همچنین در هفتــه نهم هم 
از مدیران شــهرداری کــه بابک صمدیان ســرمربی 
شهرداری همدان بود با بنده تماس گرفتند اما باز هم 
قبول نکــردم و گفتم به آقای صمدیان اعتماد کنید و 
وقتی نیم فصل جایگزین ایشان شدم بعد از صحبت با 
ایشان مطمئن شدم نمی خواهند ادامه دهند و با کسب 
اجازه مســؤولیت پذیرفتم اما امروز کسانی کارشناس 

شده و دنبال زمین زدن بنده و این تیم هستند.
وی با اشاره به نتایج تیم فوتبال شهرداری همدان 
تا به این هفته بیان کرد: تا به اینجای کار در بازی هایی 
کــه میزبان بودیم 4 برد و 2 تســاوی داشــتیم و 80 
درصد امتیازها را کســب کرده ایم و از 5 بازی خارج از 
خانه 3 تســاوی و دو باخت داشتیم که بابت باخت به 
اروند خودم را نمی بخشم و تا اینجای کار با یک بازی 

کمتر عملکرد بدی نداشتیم.

سردار جعفری: 

عدالتاجتماعیبدونحرکتمردماتفاقنمیافتد
جوانگرایی نباید رانتی و سفارشی باشد

هگمتانه، گروه ایران و جهان: مسؤول قرارگاه 
در  دقیقاً  گفت:  بقیةالله)عج(  اجتماعی  فرهنگی 
زمانی که اسلام در حاکمیت قرار می گیرد مردم 

باید برای برقراری عدالت اجتماعی حرکت کنند.
برنامــه دوشنبه شــب جهــان آرا با حضور ســردار 
محمدعلی جعفری مســؤول قرارگاه فرهنگی اجتماعی 
حضــرت بقیة الله)عج( روی آنتن رفــت. در ابتدای این 
برنامه سردار جعفری طی سخنانی اظهار کرد: در دهه 
دوم انقلاب ماهیت تهدیــدات تغییر کرد و با توجه به 
حماسه بزرگی که در جنگ آفریده شد و درس بزرگی 
که به دشــمن داده شد و مرزهای کشور در برابر تجاوز 
بیگانگان امن شد دشمن فهمید باید روش خود را عوض 

کند.
ســردار جعفری ادامه داد: شــاید قبلًا این موضوع 
)امنیت( حس نمی شــد اما اتفاقاتی که در ســال 98 
افتاد نشــان داد که ما از چه قــدرت دفاعی برخوردار 
هســتیم. امروز فناوری همراه با کمک مردم یک قدرت 

بازدارندگی بالایی را برای کشور ایجاد کرده است.
فرمانده کل ســابق سپاه پاســداران انقلاب اسلامی 
تصریح کــرد: از دهه دوم انقــلاب، آمریکاییها متوجه 
شــدند که باید از طریق جنگ نرم و شبیخون فرهنگی 
با هدف سســت کردن باورهای مردم کار خود را شروع 
کنند. بعد از آن تهدیدات سیاسی هم از ناحیه مخالفان 
داخلی انقلاب شروع شد. در دهه دوم انقلاب آنهایی که 
با استمرار انقلاب اســلامی مخالف بودند توقف انقلاب 
اســلامی را هم مطرح کردند که از سوی رئیس جمهور 
وقت به آنها تذکر داده شد که "این قدر تندروی نکنید 
و همه چیــز را لو ندهید."، در حالی که ماهیت انقلاب 
اسلامی فقط پیروزی نبود بلکه این حرکت باید به سمت 

اهداف انقلاب اسلامی استمرار داشته باشد.
مســؤول قرارگاه بقیةالله عنوان کــرد: دیدگاه های 
انحرافی چنین نگرشــی دارند وگرنه حضرت امام بارها 
اشاره کردند که هدف، استقرار ارزش های اسلامی است 
که اولین آنها عدالت اجتماعی است. اما حفظ استقلال 
کشور و پیاده سازی احکام اسلامی مواردی است که باید 

در روند انقلاب اسلامی تحقق پیدا کند.
وی گفت: ما حتــی به دلیل برخی دیدگاه های غلط 
دولتمردان وقت به دلیل پیروی از سیاست های اقتصادی 
غربی به همراه نگاه های لیبرالــی و بی توجهی به مردم 
و نقش آنها در حل مشــکلات اقتصــادی با تهدیدات 
اقتصادی مواجه شــدیم تا جایی که دشــمنان تحریم 
اقتصادی را از هشت سال قبل به بهانه انرژی هسته ای 
آغــاز کردند و تهدیدات علیه ما همه جانبه شــد و یک 
مجموعه از جنگ نرم علیه انقلاب اســلامی آغاز شــد. 
این تغییر ماهیت تهدیدات مســاله ای بود که در ذهن 
رهبر انقلاب بود و از اوایل ســال 80 این بیان شــد و 

می خواســتند ســپاه مأموریت اصلــی اش یعنی حفظ 
انقلاب اسلامی را فراموش نکند.

ســردار جعفری بیان داشت: زمانی که من در سپاه 
مســؤولیت را به عهده گرفتم با همین نگاه، تحولاتی در 
سپاه انجام شد تا آمادگی سپاه همه جانبه شود. از سال 
86 مقابله با جنگ نرم به ســپاه ابلاغ شــد و در همین 
راســتا تشکیل سپاه های اســتانی با مأموریت مقابله با 
جنگ نرم آغاز شد. بعد ما ساختار مناسبی برای این کار 
تدوین کردیم تا اینکه در پایان سال 97 به این اطمینان 
رسیدیم که اگر تهدید نظامی و امنیتی پیش آید قدرت 
ما به حدی رسیده است که می تواند به راحتی با دشمن 
مقابلــه کند. در عرصه امنیتی هــم در این فتنه ای که 
اخیراً پیش آمد علی رغم آمادگی دشمن، ظرف دو سه 
روز حل شد. اما آنچه نگران کننده بود همین تهدیدات 
نــرم بود که به میدان آوردن مــردم برای نقش آفرینی 
مؤثر در جنگ نرم ســازوکاری می خواســت که ما باید 
در قرارگاه فرهنگی اجتماعی بقیةالله آن را دنبال کنیم.

وی درباره موضــوع جوانگرایی اظهار کرد: از ابتدای 
سال 97 رهبر انقلاب انتظاراتی را از جوانان بیان کردند 
و خواســتند آنها پیشــتازی کنند. در آخرین صحبتی 
که کردند بر پیاده ســازی بیانیه گام دوم تأکید کردند 
و این یعنی ایجاد جامعه اســلامی و حرکت به ســمت 
تمدن اسلامی. در گام اول انقلاب، مردم انقلاب کرده و 
انقلاب را آنچنان در برابر دشمنان تثبیت کردند که هیچ 
تهدیدی نمی تواند با آن مقابله کند و در برابر دشــمنی 
فیزیکی مصون شــده اســت. در گام دوم باید به سمت 
حرکت هــای ایجابی و در حقیقت جامعه ســازی رفت. 
خواســت رهبر انقلاب حرکت عمومی جامعه به سمت 

اسلامی شدن جامعه و دستگاه های نظام است.
مسؤول قرارگاه بقیةالله ادامه داد: برای اینکه از این 
مشــکلات که امروز در اوج آن هستیم عبور کنیم نیاز 
به یک حرکت نهضت گونه اســت که رهبــر انقلاب از 
آن به عنوان حرکت آتش به اختیار از جوانان خواستند. 
این حرکــت احتیاج به برنامه ریــزی و انتقال تجربه و 
مجموعه ســازی دارد که این حرکت عظیم با محوریت 
جوانان متعهد ان شاءالله پیش برود، این کاری است که 

در قرارگاه دنبال می کنیم.
وی با بیان اینکه شــرایط انقلاب کاملًا روشن است 
گفت: ابهام برخی ناشــی از جنگ روانی دشمن و سوء 
مدیریت های داخلی است. امروز مشکلات روی مسائل 
داخلی و اقتصادی و معشــیتی مــردم تمرکز دارد. بعد 
از ایــن بحث دیگــری تحت عنوان فســاد و تبعیض و 
بی عدالتی مطرح می شــود که باز هم ذیل مشــکلات 
اقتصادی قرار دارد، بقیه مسائل هم همان طور که مبارزه 
با فساد با یک اراده جدید شروع شده است و ان شاءالله 

ادامه پیدا کند قابل حل هستند.

ســردار جعفری با اشاره به اینکه در چهل سال اول 
انقلاب کار بزرگی انجام شده است تأکید کرد: ماندگاری 
انقلاب کار بزرگی است و همچنین عظمت راه طی شده 
و کارکرد انقلاب تا امروز هم کار بزرگی اســت. عظمت 
چشم اندازی که باید به آن برسیم و نقش نیروی جوان 
متعهد هم از موضوعات مهمی اســت کــه باید به آن 
توجه کرد. در چهل ســال اول ما با دشــمنی دشمنان 
انقلاب مقابله می کردیــم و در نتیجه در منطقه تقریباً 
آمریکایی ها به هیچ هدفی نرسیدند. از شهریور سال 80 
که آمریکایی ها به منطقه لشکرکشی کردند، همه هدف 
آنها این بود که بتوانند با برهم زدن اوضاع داخلی، ایران 
را کنترل کنند اما همه اینها شکست خورده و به عکس 

شده است.
مســؤول قرارگاه فرهنگی اجتماعی بقیةالله تصریح 
کرد: امروز در عراق دولتــی هماهنگ با اهداف انقلاب 
روی کار آمده اســت و در عراق و ســوریه هم داعش را 
ایجــاد کردند که نتیجه آن به ضرر آنها شــد. در ادامه 
اسرائیل به جنوب لبنان حمله کرد تا گسترش پیدا کند 
که نه تنها شکســت خورد بلکه درون فلسطین اشغالی 

هم مشکل دارند.
وی عنوان کرد: برد حرف جمهوری اسلامی تا اروپا 
و آمریکا رفته و این کار بزرگی است. در برابر همه اینها 
مشکل اقتصاد و معیشت در داخل کشور اساسی است. 
همه اقتدار و عظمت انقلاب در بعد مســائل تهدیدات 
دفاعی و امنیتی اســت و انقــلاب در مقابل تهدیدات 
دفاعی و امنیتی تثبیت صددرصدی شــده است. آنچه 
همــه به آن اذعــان دارند نقش نیروی جــوان متعهد 
انقلاب در عرصه دفاعی و امنیتی است. در هر عرصه ای 
نگاه کنید نقش نیروهای جوان مشــخص است. نوعی 
تفکر پشــت این حرکت هــا خوابیده اســت که به آن 
تفکر جهادی و اســلامی می گوییــم، در برابر آن تفکر 

غیرانقلابی و لیبرالی قرار دارد.
فرمانده کل ســابق ســپاه اضافه کرد: این اختلاف 
دیدگاه در کشور در دفاع مقدس هم بود. یک سال اول 
جنگ بنی صدر مخالف حضور نیروهای جوان بود. بعد از 
فرار بنی صدر با 4 عملیات بزرگ ظرف 8 ماه خرمشهر 
آزاد شد. برای آزادی خرمشهر، تغییر در تفکر و مدیریت 
صحنه نبرد انجام گرفت، اما این اتفاق چرا در باقی نقاط 
کشور نیفتاده است؟! اگر این اتفاق در کشور بیفتد تمام 

مشکلات کشور قابل حل است.
وی بــا یادآوری اینکه "عامل اصلــی پیروزی ما در 
دفاع مقدس که محور اصلی حرکت انقلاب شــده است 
نقش آفرینی مردم و مدیریت و رهبری جنگ بوده است" 
گفت: ما باید به این مبانی توجه کنیم. مشکل امروز ما 
مباحث مدیریتی اســت. مشکلات انقلاب اسلامی برای 
حل مســائل اقتصادی با تغییر در رویکرد مدیریتی از 

جنس تغییر تفکر غیرانقلابی بــه رویکرد انقلاب قابل 
حل است.

ســردار جعفری افزود: در یک دولت چشــمه هایی 
از این را مردم دیدند امــا کامل و جامع نبود. مدیریت 
کشور باید با همان نگاه رهبری که نگاه اسلام ناب است 
هماهنگ شود. اگر کســی در این مبانی اشکال داشته 
باشد، سنجش آن، وظیفه سنگین شورای نگهبان است، 
که فکر نمی کنم شورای نگهبان با این دقت نگاه کنند 
و روی مبانی فکــری افراد برای تأیید صلاحیت تمرکز 
کنند. الآن در همین کشــورهایی که مهد دموکراسی 
هم هســتند باید نگاه فرد با نــگاه حکومت بخواند، اما 
آقایانــی که اینجــا روی کار می آیند ابایــی ندارند که 
بگویند "دیدگاه ما با رهبری اختلاف دارد."، خوب، اگر 

دیدگاهت اختلاف دارد برای چی آمدی؟
مسؤول قرارگاه بقیةالله خاطرنشان کرد: اگر صحبت 
از دیــدگاه جهــادی می کنیم باید با دیدگاه اســلام و 
رهبری تطبیق کند. خیلی ها ادعای انقلابی بودن کردند 
و می کنند، مهم این اســت که چه کسی دیدگاه هایش 
به صورت واقعی منطبق بر اســلام ناب باشد، این را در 

دستگاه های اجرایی کمتر داشته ایم.
فرمانده کل سابق سپاه عنوان کرد: این که صرفاً هر 
کسی می گوید "در چارچوب هستم" کافی نیست. در 
همه کشــورها این طور اســت که عقبه فکری افراد را 
بررســی می کنند. از اول انقلاب تا امروز مشکل ما در 
اداره کشور با تفکراتی است که به اسم تفکر انقلابی اما 
در حقیقت تفکر لیبرالی بوده اند. برای حل این معضل 
یا عبور از این مشــکل باید کســانی که در چارچوب 
این نظام هستند پای کار بیایند. مبنای این جمهوری 
اسلام ناب است. اسلام ناب را رهبری تعریف می کنند 
و کسانی می توانند اسلام ناب را پیاده کنند که مبانی 

افکارشان گرایش به علوم انسانی غربی نداشته باشد.
وی در تبیین نقش مردم در پیشبرد اهداف انقلاب 
گفت: متأســفانه آنچه از نقش مردم در ذهن ما است 
حضــور مردم در راهپیمایی ها و پای صندوق های رأی 
اســت. البته یکی از رمزهای ماندگاری انقلاب همین 
حضور مردم در صحنه بوده اســت. اما نکته اساســی 
این اســت که نباید حضور مؤثر مردم را صرفاً حضور 
در راهپیمایی دانســت. خیلی از کشــورهای اروپایی 
بیش از ما مردمشان را در حل مشکلات کشور دخالت 

می دهند.
مسؤول قرارگاه فرهنگی اجتماعی بقیةالله ادامه داد: 
در جنگ هم تفکر لیبرالی بنی صدر اعتقادی به حضور 
مردم در جنگ نداشــت. در مسائل امنیتی همین طور 
در ناامنی های جنوب شــرق و شــمال غرب که امروز 
بســیجیان بومی در آنجا مشــغول به خدمت هستند 
و حضور گردانهای بســیج برای مقابلــه با ناامنی ها و 

مسائل داخلی تعیین کننده بوده است. ممکن است باز 
هم این اشتباه رخ دهد که فکر کنند نقش مردم فقط 
حضور فیزیکی است. نقش مردم باید در حل مشکلات 

سیاسی اقتصادی اجتماعی و فرهنگی تعریف شود.
ســردار جعفری با طرح ســؤالی دربــاره چگونگی 
نقش آفرینی مردم تأکید کرد: خواســت رهبر انقلاب 
ایجاد هسته های خودجوش مردمی با محوریت جوانان 
متعهد برای حل مشــکلات است که البته این حرکت 
شروع شده است. این کار نیاز به تمرکز و پیگیری دارد 
و نیازمند هدایت و برنامه ریزی اســت که این به عهده 

حلقه های میانی و خود مردم است.
وی گفت: در کشــور ما مردم بایــد بدانند عدالت 
اجتماعی بدون حرکت کــردن آنها امکان ندارد اتفاق 
بیفتد. دقیقــاً در زمانی که اســلام در حاکمیت قرار 
می گیرد مــردم باید برای برقــراری عدالت اجتماعی 
حرکت کنند. این حرکت مردمی اولین اســمش جهاد 
اســت. جهاد که فقط جنگ نظامی نیست. عمده کار، 
جهاد فرهنگی اجتماعی اســت و امــروز این اولویت 
دارد. جنگیدن با شــبکه های فساد و بی عدالتی و سوء 
مدیریت ها خودش جهاد اســت. این که بگوییم "چون 
مسؤولان در صحنه نیستند ما هم کار نکنیم" درست 

نیست.
وی با اشــاره به نگرانی برخی از بی تجربگی جوانان 
عنوان کرد: در جنگ این مشکل نبود چون آن جوانی 
که بــه جبهه می آمد هرلحظه امکان شــهید شــدن 
او وجود داشــت. اینجا برای مقام و پســت این خطر 
کاملًا جدی اســت. جوانگرایی نباید رانتی و سفارشی 
باشــد. جوانگرایــی بایــد جوانگرایی واقعی باشــد و 
سیلی خورده ها و کسانی که تفکر آنها با رهبری همگرا 

است باید میدان پیدا کنند.
سردار جعفری راجع به تغییرات مورد انتظار مردم 
گفت: مردم از گرایشــات مختلف خســته شــده اند و 
کســانی که قبلًا مردم تجربــه کرده اند امتحان خوبی 
پس نداده اند. مردم می دانند در همین شــرایط اگر به 
توصیه های رهبر انقلاب درباره اقتصاد مقاومتی گوش 

داده می شد بسیاری از این مشکلات نبود.

مســؤول قرارگاه بقیةالله تصریح کــرد: به  نظر من 
خواست رهبر انقلاب این است که جوانگرایی تنها راه 
برون رفت از این مشــکلات است. تنها راهی که مردم 
را از این بن بســت خارج می کنــد تغییر رویکرد مردم 
در انتخاب هایشان است. مردم هیچ چاره ای ندارند جز 
اینکه به ســمت نیروی جوان مسلمان انقلابی مجاهد 
بروند که پشت سر رهبری مشکلات مردم را یکی پس 

از دیگری حل کنند.
وی با ابراز اینکه "مشکل اصلی ما ساختار نیست"، 
افزود: نظام ها و روش های اداره کشــور مشکل دارد اما 
این مشکل ســاختاری نیست. نظام ها یا آیین نامه های 
اداری بایــد تغییر کنند. اولین اتفاقــی که باید بیفتد 

همین تغییر روش ها و بوروکراسی است.
با نیروی جوان انقلابی که مبانی فکری اش با انقلاب 
هماهنگ باشد این مشکلات حل می شود. جوانگرایی 
باید همیشه در مســؤولین کشور باشد و همیشه باید 
نیروی جوان تازه نفس در رأس باشد. در سپاه تا حدی 
این جوانگرایی انجام شده است، و در چند سال آینده 
نیروهای جوانی که در ســپاه وارد شــده اند می توانند 

امورات را به عهده بگیرند.
فرمانده کل سابق سپاه ادامه داد: همه دنیا می داند 
جمهوری اســلامی در عرصه دفاع و امنیت وضعیتش 
عالی است؛ موشک های بالای هزار کیلومتر ما نقطه زن 
شــدند و دشــمن در قلعه ای در اتاقی جلســه دارد و 
موشــک به همان اتاق اصابت می کنــد که نتیجه کار 
جوانان اســت. من به شهید طهرانی مقدم گفتم "چرا 
نمی توانیم موشــکی را بسازیم که در ارتفاع بالا هدف 
بزنــد؟"، گفــت: "می توانیم."، و الآن موشــکی داریم 
که ایــن کار را می کنــد. آنچه باید در کشــور اتفاق 
بیفتد ضرورت ایجاد یک حرکت اجتماعی اســت که 
به دعــوت رهبری بایــد انجام شــود. اول جوانان باید 
ایــن برنامه ریزی را انجام دهند و بعــد هم مردم آنها 
را همراهی کنند تا بسیاری از این مشکلات که توسط 
خود مردم قابل حل اســت مرتفع شــود. در گام دوم 
انقلاب باید مدیریت جهادی از جنس اسلام ناب مقابل 

مدیریت لیبرال قد علم کند.

سرمربی پاس:

5 هزار نفر پنالتی پاس را دیدند جز یک نفر!
هگمتانــه، گروه ورزش: ســرمربی تیم پاس 
همدان با انتقاد از شیوه داوری بازی مقابل چوکای 
تالش گفت: در روزی که بیش از 5 هزار تماشاگر 
صحنه پنالتی مسلم پاس را مشاهده کردند، یک 
نفر نخواست این صحنه را رویت کند. هیچ تیمی 
به اندازه پاس امســال از داوری لطمه نخورده هر 
چند ممطئن هستم خیلی بازی ها این اشتباهات 
داوری اتفاقی بوده اما در روزی که بیش از 5 هزار 
نفر پنالتی پاس را دیدند، یک نفر نخواســت که 

ببیند.
احمد جمشیدیان با اشاره به اینکه در داوری ها بین 
نگرفتن با نخواســتن تفاوت بسیاری هست، گفت: اگر 

این تفاوت برطرف شود، فوتبال ما درست خواهد شد.
وی به اتفاقات نشســت سرپرســتان دو تیم و کادر 
داوری و هماهنگی بازی اشــاره کــرد و گفت: در این 

جلسه مسؤول هیأت فوتبال تالش صحنه پنالتی بازی 
دیروز شهرداری آستارا و همدان را به نمایش گذاشت و 
به عوامل برگزاری بازی و داوری گوشزد کرد و ما تاوان 

همین مساله را دادیم.
وی خاطرنشــان کرد: معتقدم چوکا تیمی پولدار با 
هواداران پرشمار و سرمربی بزرگ است اما اگر قرار باشد 
هر تیمی که به اینجا می آید، با گلایه و انتقاد از عملکرد 
داوری خارج شود، ارزشــمند نیست و هواداران چوکا، 
ناظر داوری و نماینده فدراسیون هم پس از بازی امروز 

ناراحت بودند!
وی افــزود: 80 درصد بازی در اختیار ما بود و البته 
چوکا هم موقعیت های خوبی داشــت. به هر حال وقتی 
در بازی خانگی پیش می افتی، طبیعتا موقعیت ها از ضد 

حمله به دست می آید که برای چوکا این چنین بود.
ســرمربی پاس خطاب به داور ایــن بازی گفت: ای 

کاش داور پنالتی مسلم و صحیح پاس را اعلام می کرد 
و ما توپ را بیرون می زدیم. یا حتی می گرفت و سپس 
حریف با دو سه گل تیم ما را شکست می داد! هر تیمی 
به تالش می آید از ســوی تیم چوکا و به وسیله داور به 
تیم های حریف فشــار می آورند و به نظرم این شرایط 

ارزشمند و زیبنده فوتبال نیست.
وی افــزود: تیم ما با حداقل امکانات به تالش آمد تا 
فوتبــال زیبا و جذاب را به نمایش بگذارد که همینطور 
هم شــد اما ای کاش دو ســه گل دریافت می کردیم و 
صحنه پنالتی به ســود پاس هم اتفــاق نمی افتاد تا با 
پایین انداختن سرهای خود، این شهر را ترک می کردیم 
اما وقتی شــاگردانم خوب بازی می کنند، این وضعیت 

سخت است.
وی یادآور شد: به نظرم اینکه همه تیم ها اینجا بیایند 
و ناراحــت از قضاوت داوری تالش را ترک کنند، اتفاقی 

نیســت ضمن اینکه در شرایطی که مربیان، بازیکنان و 
باشگاه در زمین تمام تلاش خود را مردانه بکار می گیرند 
و در مقابــل حداقل قــرارداد را دریافت می کنند، افراد 
کثیفی هستند که فوتبال را لکه دار می کنند و بیرون از 

زمین برای نتایج تعیین تکلیف می کنند.
جمشــیدیان افزود: تاســف باید خورد که چه عدد 
رقم هایی بیرون زمین رد و بدل می شــود و افرادی در 
این بین شــرف خود را به هر قیمتی زیرپا گذاشــته و 

هزینه می کنند.

ایران و جهان


